
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 17/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 611/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση μετάβασης δημοτικών συμβούλων στη 
Θεσ/νικη για τη συμμετοχή τους στο 3ο Διεθνές 
συμπόσιο του Ελληνογερμανικού Εμπορικού και 
Βιομηχανικού Επιμελητηρίου με θέμα «Διαχείριση 
απορριμμάτων στην Ελλάδα» και ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 20 Σεπτεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 16-9-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Β. Γιαννουλάκης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Β. Ρήσσου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης    
4. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
8. Ι. Ακριβόπουλος    
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1)Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. 
Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης. 
2)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 612/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης. 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 3)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 613/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. 

Σ. Κρομμύδας. 
4)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 614/2004 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης. 
5)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2004 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης. 
6)Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2004 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 620/2004 απόφασης προσήλθαν οι 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησε ο κ. Α. Τσιάρας. 

8)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 623/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης. 
9)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 626/2004 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Τσιάρας.  
10)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 627/2004 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 654/2004 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-9-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 

Τεκμηρίωση του εκτάκτου:  Το θέμα προέκυψε ως έκτακτο, επειδή το 
σχετικό έγγραφο και η πρόσκληση για το Συνέδριο ελήφθησαν στις 16 Σεπτεμβρίου 
2004, μετά από την έκδοση και επίδοση της πρόσκλησης για την σημερινή 
Συνεδρίαση.   

Το Συνέδριο πραγματοποιείται στο τριήμερο 30 Σεπτεμβρίου και 1-2 
Οκτωβρίου 2004, δηλαδή μέχρι την διεξαγωγή του δεν μεσολαβεί άλλη 
Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, για να τεθεί σ αυτήν ως τακτικό θέμα.   

Επομένως, εισάγεται το θέμα στην σημερινή Συνεδρίαση, ως έκτακτο. 
Το Ελληνογερμανικό Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο διοργανώνει, 

υπό την αιγίδα του Υπουργείου Μακεδονίας Θράκης, το 3ο διεθνές Συνέδριο της 
σειράς: «Προστασία του Περιβάλλοντος και Φιλοπεριβαλλοντικές Τεχνολογίες».   

Το θέμα του φετινού 3ου Συνεδρίου είναι: «Διαχείριση Απορριμμάτων στην 
Ελλάδα – Τεχνολογίες, Εφαρμογές, Εμπειρίες, Νομοθετικό Πλαίσιο, Οικονομική 
Απόδοση, Αγορά, Προοπτικές».   

Το Συνέδριο θα διεξαχθεί στην Θεσσαλονίκη, και συνδιοργανώνεται από το 
Τμήμα Μηχανολόγων Μηχανικών της Πολυτεχνικής Σχολής του Α.Π.Θ., τον Δήμο 
Θεσσαλονίκης, την Ελληνική Εταιρία Αξιοποίησης – Ανακύκλωσης, την Ελληνική 
Εταιρία Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων, το Ελληνικό Κέντρο Επενδύσεων, τον 
Σύνδεσμο Βιομηχανιών Βορείου Ελλάδος, τον Σύνδεσμο ΟΤΑ Μείζονος 
Θεσσαλονίκης, και Γερμανικούς Φορείς (Συλλόγους Μηχανικών, Τραπεζικά 
Ιδρύματα, κ.λπ.).    

Η εγγραφή και οι δαπάνες συμμετοχής ανέρχονται στο ποσόν των 200,00 € 
(διακοσίων ευρώ), για κάθε συμμετέχοντα.   

Λόγω του ιδιαίτερου επιστημονικού και αυτοδιοικητικού ενδιαφέροντος του 
Συνεδρίου, του εύρους και της ποικιλίας των εισηγήσεων, της δυνατότητας 
ανάπτυξης επαφών, ανταλλαγής εμπειριών και διερεύνησης προοπτικών συνεργασίας 
κ.λπ., προτείνεται να συμμετάσχει και ο Δήμος μας, διά του αρμοδίου 
Αντιδημάρχου κυρίου Αργύρη Γκαμπέση.   

Εφόσον το Δημοτικό Συμβούλιο εγκρίνει αυτή την συμμετοχή, θα πρέπει να 
εγκρίνει και την σχετική δαπάνη (εγγραφής=200,00 €, και 
μετακίνησης/ημ.αποζημίωσης). 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πουλασουχίδης: Φαντάζομαι ότι το θέμα δεν αφορά μόνο τον κ. Αντιδήμαρχο 
Καθαριότητας. Τον αφορά πρωτίστως αλλά δεν ξέρω αν ό,τι γίνει στη Βέροια, όταν 
γίνει, θα είναι αυτός αντιδήμαρχος ή κάποιος άλλος. Μήπως θα ήταν σκόπιμο να 
ερωτηθεί το Σώμα αν υπάρχει και κανένας άλλος ενδιαφερόμενος να 
παρακολουθήσει αυτή την παρουσίαση; 

Δήμαρχος: Μπορεί να γίνει αυτό με τα αντίστοιχα 200,00 ευρώ. Εγώ πρότεινα 
να πάει ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος. Αν κρίνει το Σώμα ότι πρέπει να πάει κι άλλος 
δημοτικός σύμβουλος ή υπηρεσιακός παράγοντας δεν έχω καμία αντίρρηση. 

Κουρουζίδης: Ηθελα να ρωτήσω τον κ. Δήμαρχο αν αυτό το έγγραφο πήγε 
και στον δικό μας Σύνδεσμο και τι έχει κάνει. 



Δήμαρχος: Δεν ξέρω αν πήγε στον Σύνδεσμο, απευθυνθείτε στον κ. Δάλλα. 
Εγώ ξέρω ότι ήρθε στο Δήμο και φαντάζομαι ότι θα πήγε κι εκεί, πάντως δεν 
ενημερώθηκε ο Σύνδεσμος από εμάς. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Εγώ δεν έχω να κάνω κάποια πρόταση. Η ερώτησή μου ήταν 

συγκεκριμένη κι αφού λέει ο κ. Δήμαρχος ότι μπορεί να πάει και κάποιος άλλος 
πιστεύω ότι πρέπει να πάει ένας τουλάχιστον από κάθε παράταξη. Πιστεύω ότι θα 
είναι προς όφελος του Δήμου και της λειτουργίας του Δημ. Συμβουλίου όταν θα μας 
απασχολήσει ένα αντίστοιχο θέμα. 

Κουρουζίδης: Δεν περίμενα κε Δήμαρχε να μου δώσετε αυτή την απάντηση, 
να ρωτήσω τον Πρόεδρο του Συνδέσμου κ. Δάλλα, διότι αρμόδιος φορέας για το 
θέμα είναι ο Σύνδεσμος κι εδώ φαίνεται κι επιβεβαιώνεται η αδυναμία μας στην όλη 
λειτουργία δηλ. η μη συμμετοχή της παράταξης φέρνει αυτά τα αποτελέσματα, όπως 
εσείς την προηγούμενη τετραετία. Κάνετε λάθη που δεν έπρεπε να κάνετε. Για το 
συγκεκριμένο θέμα, νομίζω ότι συμμετοχή στα πλαίσια όμως μιας ενημέρωσης και 
καλής συνεργασίας με τον Σύνδεσμο, διότι δεν έχουμε να χωρίσουμε τίποτα, ίσα – 
ίσα η ενημέρωση είναι καλή, δεν είμαστε όμως κάτι ξεχωριστό. Θα πρέπει να υπάρχει 
αλληλοενημέρωση και από τον Σύνδεσμο και συνάδελφοι να συμμετέχουν αλλά όχι 
διαχωριστικές γραμμές. 

Γκαμπέσης: Καταρχήν να ευχαριστήσω τον κ. Δήμαρχο που με πρότεινε γι’ 
αυτή τη διημερίδα, θεωρώ ότι μεταξύ των άλλων έχει συνυπολογίσει ότι είμαι 
Χημικός Μηχανικός και είμαι κοντά στο αντικείμενο που θα διαπραγματευτεί το 
συγκεκριμένο συμπόσιο. Αν η ενημέρωση γίνει σε μεγαλύτερο επίπεδο, θα είναι 
ακόμη πιο καλά για τον Δήμο, επομένως αν τα άτομα που συμμετέχουν είναι κοντά 
στο γνωστικό αντικείμενο που διαπραγματεύεται θα είναι κάτι θετικό. 

Ορφανίδης: Νομίζω ότι είναι καλή μία διαπαραταξιακή συμμετοχή γιατί το 
ζήτημα είναι σημαντικό και θα είναι μία καλή εμπειρία για να μάθουμε και να 
πάρουμε και θέση σαν παρατάξεις για το τι πρέπει να γίνει στο μέλλον γι’ αυτό το 
σοβαρό ζήτημα. 

Δάσκαλος: Επειδή το θέμα είναι επίκαιρο, ενδιαφέρομαι κι εγώ να 
παρακολουθήσω το Συμπόσιο. 

Δήμαρχος: Διαχωριστικές γραμμές κε Κουρουζίδη δεν βάζουμε εμείς κι ούτε 
σας έστειλα στον κ. Δάλλα. Πρόσκληση πήρε ο Δήμος και σ΄ αυτήν απαντάμε. Δεν 
προσκαλεί κανένας όταν τον προσκαλούν. Φαντάζομαι ότι το Ελληνογερμανικό 
Επιμελητήριο θα έστειλε και στον Σύνδεσμο και σ΄ όλους τους Δήμους. Εγώ δεν θα 
πω στον κ. Δάλλα να έρθει στο συμπόσιο που μας προσκάλεσαν γι’ αυτό το θέμα. 
Επειδή αναφέρεστε συνεχώς στον αποκλεισμό σας, σας λέω ότι εσείς μόνοι σας 
αποκλειστήκατε, εσείς το θελήσατε κι όχι εμείς………..  

Ουσουλτζόγλου: Δεν αποκλειστήκαμε μόνοι μας από το Σύνδεσμο, τη 
Δημαρχιακή Επιτροπή ………… 

Πρόεδρος: Αλλιώς αντιλαμβάνεται τον αποκλεισμό ο κάθε άνθρωπος κα 
Ουσουλτζόγλου. Δεν έχουμε όλοι την ίδια κουλτούρα στη σκέψη μας. Δεν κερδίζετε 
μ΄ αυτόν τον τρόπο, διακόπτοντας τον κ. Δήμαρχο. 

Δήμαρχος: Επειδή η κα Ουσουλτζόγλου δεν θέλει να συνδιαλεχθεί κε 
Πρόεδρε, της επιτρέπω να με διακόπτει κάθε φορά που μιλώ. 

Πρόεδρος: Αυτό το αίτημά σας δεν θα γίνει δεκτό κε Δήμαρχε. 
Δήμαρχος: Προτείνω να πάνε ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας και 3 δημοτικοί 

σύμβουλοι, ένας από τη δική μας πλευρά, ένας της μείζονος αντιπολίτευσης και ο κ. 
Ορφανίδης που εκδήλωσε ενδιαφέρον. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 



Κουρουζίδης: Στην ερώτησή μου, μου απαντήσατε να ρωτήσω τον κ. Δάλλα 
και το έκανα παρατήρηση, δεν είπα αν πήρε ή δεν πήρε πρόσκληση. Για τον 
αποκλεισμό, ξεχνάτε τι κάνετε σ΄ αυτή την αίθουσα. Αν θυμάστε μπήκαν 
υποψηφιότητες από τη μείζονα αντιπολίτευση και δια της ψηφοφορίας 
αποκλείστηκαν, όταν πριν 2 χρόνια είχαμε την εκλογή των συμβούλων που θα 
πήγαιναν στον Σύνδεσμο. Αυτή είναι η αλήθεια κι αν το αμφισβητείτε απαντήστε 
μου. Δεν μπορείτε σ΄ αυτή την αίθουσα να δίνετε το δικαίωμα στον κάθε σύμβουλο 
να παραβαίνει τον κανονισμό, ανεξάρτητα αν το θέλει ή  όχι ο Πρόεδρος πρέπει να 
συνδράμει σ΄ αυτή την παρανομία που θέλετε εσείς να εφαρμόσετε εδώ μέσα. Το να 
δίνετε λόγο σ΄ όποιον θέλετε εσείς είναι πολιτική που εφαρμόζετε στους πολίτες και 
όχι εδώ μέσα. 

Δάσκαλος: Επειδή είναι επίκαιρα τα θέματα και υπάρχουν και επιστημονικά 
αντικείμενα πιστεύω ότι θα πρέπει να συμμετέχουν στο συμπόσιο όσοι επιθυμούν 
από το Δημ. Συμβούλιο. 

Δήμαρχος: Παραδέχεται ο κ. Κουρουζίδης ότι γίνεται παραβίαση του 
κανονισμού και κατά κόρον από τους συναδέλφους της παράταξής του. Όταν λοιπόν 
θα σταματήσουν να παραβαίνουν τον κανονισμό, τότε μου επιτρέπεται κι εμένα, μου 
δίνει το δικαίωμα να λέω όποιον με διακόπτει συνεχώς, να με διακόπτει. Αυτό κάνει 
η κα Ουσουλτζόγλου και της είπα να το κάνει. Δεν είναι θέμα κανονισμού αυτό αλλά 
αντίληψης και ερμηνείας, κάτι που ο κ. Κουρουζίδης δεν μπορεί να συλλάβει, όπως 
δεν μπορεί να συλλάβει ότι καμιά φορά οι μαθητές βγαίνουν καλύτεροι από τους 
δασκάλους. Επειδή αυτή την τακτική είχαν όταν ήμασταν στην αντιπολίτευση τους 
πληρώσαμε με το ίδιο νόμισμα. Όταν μετά από πολλά χρόνια μπορεί να έρθουν στη 
συμπολίτευση ίσως καταλάβουν ότι πρέπει να φέρονται δημοκρατικά κάτι που δεν 
έκαναν όταν ήταν στη συμπολίτευση. Δεν συμφωνώ με την πρόταση του κ. 
Δάσκαλου. Να πάνε ο κ. Γκαμπέσης και 3 δημ. σύμβουλοι. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης:  Το αν θα παραμείνετε κε Δήμαρχε πολλές τετραετίες θα σας το 

πω σε 5 μήνες. Οσον αφορά το ίδιο νόμισμα, αποδεικνύετε όχι τον Δήμαρχο όλων 
των Βεροιέων αλλά μία στάση που δεν την χαρακτηρίζω επί του παρόντος γιατί θα 
είναι πολύ βαριά η κουβέντα.  Συνεχίζετε να λειτουργείτε μονόπλευρα κι εδώ μέσα 
και στην κοινωνία. Αλλάξτε τακτική, δεν θα σας βοηθήσει για να έχετε τις επόμενες 
τετραετίες που ονειρεύεστε. 

Πρόεδρος: Επιμένετε κε Δάσκαλε στην πρότασή σας; 
Δάσκαλος: Ναι. 

 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου να 
συμμετέχουν στο συμπόσιο ο αντιδήμαρχος Καθαριότητας και ένας δημ. σύμβουλος 
από κάθε παράταξη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Κ. Χιονίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δ. Δάσκαλου να 
συμμετέχουν όσοι δημοτικοί σύμβουλοι επιθυμούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. ΚουρουζίδηςΔ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Δήμαρχος: Προτείνω να συμμετέχουν εκτός του αντιδημάρχου και οι κ.κ.  Ι. 
Καλαϊτζίδης, Γ. Ορφανίδης. 



Δάσκαλος: Προτείνω τον κ. Α. Τσιάρα. 
Πρόεδρος: Συμφωνεί το Σώμα με τη συμμετοχή των κ.κ. Α. Γκαμπέση, Ι. 

Καλαϊτζίδη, Α. Τσιάρα και Γ. Ορφανίδη; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη. 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Την από 8-9-2004 επιστολή του Ελληνογερμανικού Εμπορικού και Βιομηχανικού 
Επιμελητηρίου. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Δ. Δάσκαλου. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2004 και στον Κ.Α. 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 119 και 175 (παρ.1) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
καθώς και του αρ. 3 του Ν. 2685/99 (Φ.Ε.Κ. 35Α΄/18-2-99).  
 

Αποφασίζει  
 
 Α) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τη συμμετοχή τεσσάρων (4) δημοτικών 
συμβούλων Βέροιας στο 3ο Διεθνές Συμπόσιο της σειράς  «Προστασία 
Περιβάλλοντος και Φιλοπεριβαλλοντικές Τεχνολογίες» που διοργανώνει το 
Ελληνογερμανικό Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο  στη Θεσ/νίκη από 30-9-
2004 έως 2-10-2004, με θέμα «Διαχείριση Απορριμμάτων στην Ελλάδα-Τεχνολογίες, 
Εφαρμογές, Εμπειρίες, Νομοθετικό Πλαίσιο, Οικονομική Απόδοση, Αγορά, 
Προοπτικές». 
 Γ) Ομόφωνα : Εγκρίνει τη μετακίνηση των παρακάτω δημοτικών συμβούλων 
στη Θεσσαλονίκη, προκειμένου να συμμετάσχουν στο παραπάνω συμπόσιο: 
 1.- Αργύριος Γκαμπέσης, Αντιδήμαρχος. 

2.- Ιωάννης Καλαϊτζίδης. 
3.- Αντώνιος Τσιάρας. 
4.- Γεώργιος Ορφανίδης. 
Δ) Ομόφωνα: Εγκρίνει την κάλυψη της δαπάνης συμμετοχής τους στο 

παραπάνω συμπόσιο, συνολικού ποσού € 800,00 (4 δημ. σύμβουλοι Χ 200,00 € για 
κάθε συμμετέχοντα = 800,00 €). 

Ε) Ομόφωνα: Ψηφίζει πίστωση € 800,00 σε βάρος του Κ.Α. 062.9 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2004 για να 
διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  611/ 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-9-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


